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TRANSCRIPT OF^ECORDED PTERVEW OF 
JESUS PEREZ *
RECORDED AT RAMPART DETECTIVE DIVISION
JUNE 5o 1968 
QUESTIONED BY:

REPORTED BY

R. L. CALKINS #7287, 
M. 3. McGANN #10329,

HOMICIDE DIVISION ;

. JUDY C. HERNANDES, INTERNAL
;MCIDE DIVISION • 
AFFAIRS Dr/ISIOH

INDICATES UNVELDLIGBLE? CONVERSATION.
6

WaVs your name, sir?7

8 ‘ • A Jesus Perez.
9 Q How do you spell your first name?

10- ■ ’ A Like Jesus, J-e-s-u-e.
11 Q Wat's middle name or ini-ta??

12 A You mean my last name? ■ ,

13 ' Q Do you have a middle name? f.
14 . A No. ' ‘
15 ■ Q No middle name, WnaVs-yGiw last
16 A Jesus Perez.
17 ’ Q P-g.,- ■

18 , A P-e-r-6-Ze •
19 ■ Q Wha's your address, there/ Jesus?
20 ■ A' 1415 South Barrington.

21 . Q 1415 .South Barrator?1
22 A Yes, sir. • ’
23 Q Is that in Los Angeles?
24 A Y1s.' ’
25 . Q Have a phone? there??
26' ' A No, I don't (*).

name, then?
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’ Q Where do you work, at the Ambassador?

A Yes, I work at the Amassadoo*.

। Q Whit; is your job there?
' . ' A I work in the kitehem, Ike kiteien porter or

’. helper or something there.

i . Q I’m Sgt. McGann from Homside downtown, Jesus.,

i Wet can you tell me about what happened. tonight? Whit 
i was your art in tits deal? •

: A WH, I was standing there at tie steam table,
you know, about a half hour.

Q By the steam table? ‘
A Yeah ano~— . ■ .■

Q -Kind of a. mke-slhft:; little drawing. Ths
■ would ’he the steam table right along here and this would 

be what you call the pantry room or pantry area?

' A Yes, uh huh (yes). Yes .

Q And this is where they com© out of the Embassy 

Room and this, apparently, is 8 hallway where employees 

could gather? •
A Uh huh (yes). '

a And this would be the Colonial Room, which, I
22 understand,, they were us&g as a press room tonight?

23

24

25

26

A

Q

A

tn

, where wen you at, again??

I wss~ms-~tlde~~ppposed to be the Embassy?

Yes, over in here
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’ A Over in here? , ' • ■

Q Uh hub (yes). ' :
A . Win, I was close to the steam table right here, i

This is the steam table, you say? ’ ;

Q Right, this would be the steam tables here, j
uh huh (yes). . . |

A WH, I was right here, and the one guy was there,: 
too, about at lxtiXe taller than me, a sldnsy guy, and be }

told me about thee or four times, he said, "Mr. Kennedy ■

come through here?" WH, he talked to the guye first, : 

somebody else; then, he talked to me He said, "Nr. Kennedy , 

come through here?" I said, 'I don’t know. Someoody ;

. says, "is depends ..."—later, Depends how far they , 
take him," but he tell me again, he said, three or four times
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he said, "Mr. Kennedy come through here?" I said, "I don’t I 
know. Ask somebody else." so he was standing here about । 

half an hour. ■ • ‘ I
Q Was there anybody else, hero with him? ■ :

' A ■ There was— _ I

Q I mem that appeared with him, you know— '

A You mean somebody was with him? !
Q Yeah. • • i

A No, I don't think so. Only was here by employees,!

but he was alone here, alone. Ha was alone.with as and he I
talked to somebody else. Somebody else speaking Spanish, ;

sand he said, "What did be say?" He said, "I don't know." :
. . . ■ ■ • 50 ' ।

26
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A Oye^m here? 

Q Uh huh (yes).

A . W1H, X was doss
Ths is the steam table, you

Q Right, this would
uh huh (yes), _ ■

to the steam table right here. j 

say? . ■ I 
be the steam tables here, j

7 ! A Wex, X was right here, and the one guy was there,

* ' too, about is little taller than me, a sidbnry guy, and he = 

a : told ma about three or four times,' he said, "Mr. Kennedy ■ : 

io ; . come through here?" WH, he talked to the guys first, '

11 j somebody else; then, be talked to me He said, "Mr. Kennedy; 

12 । come through here?" X said, "I don’t know.’’ Somebody : 

is j says, "It depends.o."—later, "Depends how far they • 
four t;mes, 
"I don’t : 

about i

14 : take him, but be tell me again, he said, three or 
is • be said. "Ms. Kennedy come through here?" I said, 

16 know. Ask somebody else.” So he was standing here
17
4

18

19

20

21

22

23

’ 25

26

half an hour. ■
Q Was there anybody else here with him? , ;

• A There was— ' ■ • ;

Q ■ I mean that appeared with him. you know— ' :;
| A You mean somebody' was with him? . ’ j

‘ ■Q. Yeah. . ' J

| A No, I dont think so. Only was here by emdoyeesj 

J but he was alone here, alone. He was alone with us and .he. i

i tailed to somebody else. Somebody else speaking Spanish, ;

j - and he said, "What did he say?” He said, "I don’t know.’1 •■

'fc-T v.-, ^ .:-'.■-



■' \He said (*) 'gh the girls & the gj?l. £ he was here, then,
2 ; for about a half-hour when Mr Kennedy come through here.
3 ; He shaked hands with. her. • I shaked hands with him. I told
4 him, "Senor Kennedy,- mueho gusto/' in Spanish. Then when

5 / that, I was give, my hand to him there and all the (*)
6 . guys try to shake hands with him right here; so they come

7 over him, shading the hands, when over here, in my back—
■ 8 ' ' Q Your back. You are still standing here in this ’

9 i pantry hallway? . ' ' - •

10 A Yeah, I was standing Ik® here. He shake my

11 i hand out here, but the guys come to shake hands right here

12 ’ and over here I hear the shot over ■imy-dose to my eye—

•3 ; ear. Pow. Pow. I think about four of five shots. I’m
14 ; not very sure, about four or five shots, pow—-I think be

15 I was doing that to take the people away, is what Iwas think, •
16 | but after that I see a gun, a gun’ Ik® this, and I stand

17 I' Ule’that so then everybody -?w on him. The guy was with
16 | Mr. Kennedy pimped on him and dragged the guy Ike this,

19 | you know, shooting. - '
20 i Q In other words, he moved Ue. gun away, up in the .

21 air, or he was forced to move the gun up in the air? . „
22 A Sommlxoy—I heard somebody treed to move the

23 i gun or out the gun like this and I hear a shot rght In my-/
24 : and I was standing here. I hear that shot so I see two men

25 • laying on the floor and everybody Jwp on him and say, "Why

you do that?" and, you know, the gun
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’ Q Did I understand you to say that he was with a 

girl here?? ’ ’ •

3 . A

4 i .with us.
5 j Q

6 • A

7 5

No. No, I don’t see no girl, but he was talking
He was—

He was alone?-

He was .alone. I don’t see no girls around.

This was about a half-hour before Kennedy came

8 out;?

9 ' A Yes, 1t was about a half an hour before Kennedy
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passed through there.

. Q And was there other persons here other than

employees? . • ' ■ ■

. A Yeah. There was-sme employees there, too.

Q Were they people besides the employees and -him,

anybody you didn't know as employees?

A No. " .

Q . Wew there other people other than him and the
employees you know?

A No, I don’t know. I don’t—oo many people 

coming. passed through. ' -
Q There were several people there, then?.

A Yeah, passing through, I don’t know. If 

somebody was with him, I don t know; but when he was

talking to us, he was alone.. He was alone. He was—he

was Hkc (*). He told me three or four times, "Mr. Kennedy 

going to pass through here?" I don’t know how I tell to him.
• 53



6

■ Q Now, he’s the <w—this guy that asked you, "Is
2 Mr. Kennedy gong to pass through here?” he’s the one that

3 1 ultimately had the gun in his hand and was— ' •
4 i < A Yes, he was (*).

M ■ Q The one that done th© shooting?

6 • A Yeah.
7

8

■ . Q

the gun?

Did you see the gun? Did you get a good look at

-9 ' • A Wil, I couldn’t see very far, you know hue

I

j
i

I 
i

to the wall. Yes, I see a gun, big Ike this.
> Q Now, I’ll show you a gun here.

A No, I think it’s bigger than that.
Q It looked bigger to you than that, huh?

A Yeah. I’m not very sue, but the gun,'I

think it was about this big.' It was big Ike this.
e It looked awful Mg to you? . •

A Yes, and I saw it Ike thi.s big. ’. ■
Q • You thought it was about a foot long, a foot?
A Yeah. . '

20

. 21

22

23

24

25

■ Q And you talked to this guy. Did you talk in
English?? . • ' _ ■ ■

A In Enjl.xsh» .

Q Hs didn’t speck in Spanish? • ’

A No, he dont—X think he doesn’t speak Spanish

because I told something (*) hs told me to what he’s said.

26 He told me about the beautiful girls.
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. Q . So you dont think he spoke espanol? i

A No, I don't think he speake Spajmsh. I dont i 
know what land, what ^people—maybe Armenian or Italian'or I

something else. I don’t know, ■ ig
Q Olive akin, though, HU espanol? .
A Looked Hie Armenian or something Hk® that. . i 
. . . ’ !
Q Armanim or something He that? ।
A Swm>thn^ like Iiaian. He had black hair,

aldnny guy, oh, a Htlle taller than me—not so big. a । 

skinny one. • I

Q How tall are you? . • ।
A 52. . ■ ■ I

Q You are 52. and he’s just a little bit taller |

than you? - • ' •
A I think 5’3" or 5’4", something m that. !

Q Would you know him 28 you saw him again? ' '

A Wei. Id try. ' I don't know, but I don't want <

to get involved because you know. I don't have no (*) in • 

the street. You know what this meam. • I
Q Yeah. |

A You get me in the street, they going to (*) e® 

(*).

Q Who s your boss at the Ambassador??

A My real boes's name was--because I belong to the
25 Steward apartment, but I work in the kitchen.

26 QI sec. ' 55
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A Yea^ I work in the kithen, 1^10 helpers—

Q Who is your bose in the kitchen??
A My boss in the klUhenu the—hie chef.

Q Wet's his name? .

A Lot me sROoertO.

8 Roberto? ■
' A ROoeto, a tall man. He's the head steward-j

I mean, the head—

Q The head chef? - -
■ A Chef, yeah. One little Japanese, he said he

recogste him. He said, "I saw him and never forget Ms 

fate. I saw him.” He said, "I never forget his face." 

He take a good look at Mm, better than I do, because, 

you know, I talking to somebody else. I don't know whit’s 
gong to happen, you know. , ■

Q Uh hub (yes).

A I talk to—but I’m sure he told me about three 
or four times, "Is Mr. Kennedy going to pass though from 
there?” I said, "I don't know. I don't know whit's going

)

20

21
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25

to happen.” A little bit, I get a shot in my head, but what; 

I don't understand!, so many people were coming, so why ■ 

somebody don't knook him down or something else? i
Q I dont know either. ■ Thank you very much, Jesus, j

You can come on out, now. ■ •

(T^^Ucn of recorded interview.) j

. ■ ■ • ’ ■ i

Form 618 (R M*



’ SUPPL TO 1-94

Person (s;) Interviewed s- Frody (Mrs.)

INTERVIEWS

Date ■

Time

FILE # 1-1917

6-21-^68

.•1455 Pm

Business Address & Phone
541 E. 72nd St., New York (212) UN 1-00.16

Residence Address & Phone

info . ton^(To■Te‘“coimP“iI^^hi^repOr£’*'shoUx^^nc!TdiB^wh^
• & How)

Phone interveow and Suppl

SEE on ATTACHED STATEMENT ‘

Investigators making interveew 
Mac Arthur & Patchett

Approved by:-^

St. Revis
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Y M. BSSTOl $11 EAST 72nd NEW YORK 
(212)^^0016, .

She stated at the contusion of Senator Kenedy's cpooch,

she was voiding from the Embassy Room to the Colonial
Room# where the press was to Interview the Sonabosg She 

was aaproxtmaw at the end of the 21306 souw table in.
• the kitchen whom she heard the shots. She turned and bon

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

a group- struggling with the suspect. She stated there were 

other people in front of her waking in the same direction 
but she doca not recall who they wee. • (He husband was 

walking in front of he, but the was not aware of it.) 

She reaalls seeing John Marquand coming toward her from .
the prose room (Colonial Room) right after the shooting. 
She doos not know what he saw. She prates be is a writer 
ox a reporter in New York City and-his phone numbers are 
(212)' 265-4088 and (212) 247-4185. He was traveling from

. the denial Room to the direction of the shooting. '

20

21

22

23

24

25

26

Form 618 (R-3-4)



Person (s) Interviewed:-

INTERVIEWS

PWP*TON\ George (Mr)

'raE # r-1020
Wte G-21-68

Time- ’ 1:'45pm

Business Address & Phone 541 L. 72nd St. z^AaW-Xork- (2!2) UN i-G016 .

Residence Address & Phone . .

Info .Hon (To be^Omlete the report^'houTd. incTOeFWhoTWhatrwhehVwhere"^ 
&Paone interview above aata & time

Suppl to I-95 ■ . .

SEE - ' ATTACHED STATEMENT

Investigators making interview
Patchett & Mac Arthur



CTECCAC gO AL PLINTH, 1(a|3 541 EASE 72ED
High yojh”gd m WR^ PERSONS (212^CM0016f A

Fire Plimpton, indicated that nt the conclusion of the Senator? i 

coccah, hie left the area o2 tho Embassy Room and was 

proceeding to the Colonial Room where the Senator was to be 

intovieced /by the press. He passed the ares where the shoot­
Ing was to'occur and was in’about the Mddle of the stem 

tables then he heard the pop of the shots* He tamed and 

observed a group of non struggling with the suspect. He

• returned back to the fust table and assisted in subduing 

the suspect. ■

Mr. Plimptons picture is in the photo (KA, Fire 
Department official) of the’approhonsion of the suspect. 

Prior to the shooting- and-while en route to the Colonial •
Room., PWioten was aware of other people in the area but 

could not recall who they were and where they were.

Form 618 (R-3-4)

60



FI

°() : ENRjQUE:eAAs5s3e6  KRA' A O
XFLE WTlCoRDEROLj^U^^ __

■ ‘ FILE £-20 2

Date

Time

iness Address & Phone  1 
• ide'nce Address & Phone 6652

■ ormation (To be, complete -the report should include: WiOjWiettt/WienjWierejWi^yJ 
■ , • • . & How)

//cKUP-^UcK-AND—I

rabago

Otel ■ ON 6-4-68 AT.Ram. ^

PARKED near the 7th STREET S/de.

- He Stated THAT He- and 14r fR/end Went to THE aMwwsa/OR

AS RELACTW/T becauseAf. Asz: T/HEwas HE .WaS_._dressed

/Nto THE LocbY

they

Court ROOM and wat FOR CoRdeRO TO ReTuRN

nvessiastors making in^rveew I* - proved by:



. ; ’ ' Fj^ INTERVIWWS FJZIiE^ /— 203 |

on (s) Intevviewed:.j£<2JMc^ Date _____________ *_______ I

■ . . ' . • Time |

ness Address & Phone

dence Address & Phone

ormation (To be complete -the report should include: Who,What,When,Where,Why
' ■ . '■ ‘ ■ - & How)

WHILE At THIS ZocaT/o-W, HaBAHq- talked to Several

.Sons . £EgarD’Ng THE . EZECcT'Q-U h—TuRns.______________ ;_______ ..
ZAbagO_AOtce:d.A/RHAn_nEaR_hZM_hZL^ 

/R/GH/Z^DjApPSAREDLZoL^E.M’XEDLLRiN/^AjZGLAsskhFU^ 

SABAGULA/—DsS^AN_JAE-WEG>NG..^SerHAN 

EpZEDL-YESlANDL-ADDED.-AHAT-.MCP^^

A- "tHa/J?oN-Qr-AA/tCH /s A M/lTo/ue And even if
g- W/xs hE Wo NT—Do ANyTH/EG . FoR /Ze PoOT__________ ____________ L 

__jA_FEWAOME%TS/AyER_CoRDERO2_jO/NEDWOLL^ZANAGZ._.. 

No TR/Ed TO URGE- .J^oA Him ■ Lo_ GoluNS/DE_-.^A/NAAbAGO— 
husED-BEcAUSE-OFZ/S-AREss.____ Co.D^O_I^a.kEd_2HA/_J

WAS OK AnD Turned To .. J/HhAn And Sa/d. My fR/end does not 

AnT TO Go /N Be~O7u.sE of His CZo/TZN G WHA/_ do You Th/t/ 

About TZaT — 7 J/rZaL REpZed that TH-y Cou/d Go/N 
Np THAT He Had BEeN TO ../He RA/TEA'y. PAZ; .̂ to ORDER- A . . 
R/n// And THAT tHe hwAsResj: .l0^okzid. A-h/m v-Ry FUNnY 
-CAUSE OF His C/O/HS S/HhAN Continued By ATAT/ng THAT 

IE .SHOWED /HEm. BY ZEANMG_TZE__UANTRE^__________

MR RANG0,. WAS BECMNG . ^S^^p-ANNoy-D witH THIS
/HE

/ND~0FHALKLANDDc/DED'2-D0LG0DNS/DEWTL.WATcHTsL./.V:E—_.i

invetigators faking un^ v^ew J A. roved by: ‘



ormation (To be complete -the report should include: Who/Wat,When,WherefWhy, 
. ? ■ • . ' ■ & How)

MR RABAGo Started WALKING in And was FoVLOwe-d By

RHAnAnD-^CoRDEROl..—RAbAGO_MToPped_NEAR.2HE-_T:V_And_
AS JO/NED BY .CORDERO. /T WAS At THIS Loca/oN WHERE}

-h Last Saw SRHAN SRHAN APPEARED to BE GO/NG j
UTO THE ____________:_____________ :_______________________ L

BBY.
RABAGo PLACES THE T/ME HE. La.jt JAW SRHAN 2 AB_____ I

PPROX lOpm.------- :-------- -------_-------------- :---------- ---------------- :---------
• RAB^ZTO; WANDERED ABOUT FOR A WHLE THEN LEFT
4E_AMBASSADOR_H:^

__MABAGO_—FRSTHEARDLABOUTLZHE_SHOOTNG:L_2HE.NXZAORNNG^

no WATCHED TV. WHERE ' HE SAW A PHOTO. OF J/rhA^n.. He . 1

H^_.^OVE_2O__COR^ROS_HOuSEJ/CKED..H/M_Up_AND-TOLO-

/m TO Buy A PAPER AND Love To_,_ Look AT THE' PCT C E OF
HE JuJPECT' N THE._JHOOBNVA_______ :_____________________________

„__BOTH_DROVE—TO—5h^AL/_jT_.BOuGHT-A_PAPER—AND—_

TOOW2.D..TOO DD.—ZHE—PICTURE_ oFjJ/RHAN_Aj—THE—PERSONL

EVENNG.____ :_________ '___ '_____________ ;________ ________ :____________________ .

________THE_NEXT—DAY—6-5-18__ RABAGO_AND_CoRDERD_WENT 

to JEELMR_MARQuEZ—ANAHORNEYL.WHOLES—HELP/NG-RABAGU
evesticaters.maKing interview ■ . Approved by: 63



rson(s) Interviewed:

sidence Address & Phone L_! d ^

siness Address & Phone

FIELD INTERVIEWS

• Time

p ^

formation (To be complete --the report should include: Who,Ehat,When,Where,Why 
. • ’ ' & How)

RAaA/ZGO IS W>/Zng to' TA .KE- a Lie DEtEctoR. test..

HE -Hgt-N'O TELEPHONE- BuTw/ZKEEP.-ZN-TfeuCH------
WiTH THIS ONvixtIaatOr,- Oa tELepHOzne WiEKhz

________RaB AGO.DEscRiBed. J<RH/an.. AS_______________ . :________  
_______MALI With A Good BROWN TYPE SUNTAN________ ______ 

_______ BLacK_CuRLY_hAiR___-_______________Lh
54 120

,Distinguish „ JA W
_—DRInKINg;.—WLtH_^His Right HAnD then H^oLDing DRinK wTH

BOTH hands.

... .......-RABA.GO_...STATES...AHIAT-..D.URDG.^ ____

SAW JIrHA-nA He SiRHaN w^jRALonE. He..dDidn.oT^^^^_____  

ANY oTHIR PE:RJo.nL,MALe or fEmaLE hI dd n^

10_BE_wth_ANYoNEL------- :--------------::------------------- .--------------------------- ---- -----

1'*nyeey-gatoRs making in_irview . L,proved by: 64 '



c'rhan Slrhan. accused asms­
?! of Sen. Robert F. Kennedy', 

ha.1 been quoted by a national 
•agazme as shouting. “Kenne-

'dy should ’ never be 
“r<esident.. .he's just using the 
poor ••

• The magazine said a report of 
Sirhanss rage toward Kennedy 

, and California School Superin­
. teodrot Max Rafferty, Republi­

can nominee for the U.S. Sen­
ate. name from a Mexican and 
a Puerto Rican.'The story said 

■ the pair encountered Sirhan on 
the night of June 4 in the lobby 
of, the Ambassador Hotel, about 

' three hours before Kennedy was 
shot. ‘

The report to Life Magazine 
came from Enrique Rabago. 35- 
year-odd uormploy<ei mechanic, 
and a- second witness identified

. .only as a Puerto Rican.
The article foUowid by less 

- - than a day a statement by 
gunshop owner'Een Herrick,.42.

• that Sirhan and two other 
swarhiy men bought four boxes 
of .22 calibre shells' at his San

The magazine said Rabago i ‘Kennedy. Kennedy, he 
and his companion volunteered should never be President. You 
to teS about their encounter! think he really wants to help the 
with Sirhan at 9:15 p.m, June 4.ipoor?” Sirhan was quoted as

Gabriel store June 1.

The two witr1esses told Life: 
that Sirhtm, wearing white 
pants and & white shirt wihoiiti 
a tie, had just been ejected 
from a Rafferty victory y.^;. 
Sirhan tole the pair he had been 
refused a drink by 2 waitress 
an.d was tossed out when he 
made a fuss and contemptuous­
ly tipped $20 ‘for nothing.” ’

Rabago and the second ma.n 
told Life Sithian went into a 
tirade against "the rich Raffer­
ty people who step ail over the 
poor." Rafferty had just deepat- 
ed incumbent U.S. Sen. Thomas 
KuchU in the Republican pn- 
mary.

Rabago said he (Rabago) 
noddid toward the’ Embassy 
Room, site of the main Kennedy 
victory celebraiion, and. tod 
Sirhan, “Robert Kennedy might 

jhelp the poor."
The statement, accordmg to 

Rabagoss account to the maga-

saouting in a quavering voice..
*K■rerirrdtjy hslps hlms&it. He’s 

just using the poor. Can’t you 
see that?”

L’euawbilee Herrick, owner of 
the Led: Stock and Barrel gun­
shop, said Sirhan and two ethers 
asked, for ar■mor•pirrolng .357 
magaum ammunitlona at the 
sarnie time they purchased the 
four boxes of .22 caliber shells.

"I todr. them we didn't have 
it," Herrick said of the heavier 
ammutittinn, used by the Cali­
fornia highway palrolm-on for 
their .38 calibre revolvers.

Herrick replanned: "I don'i 
like to sell that kind of stuff to 
guys like that" although he 
does stock the .357 shells. He 
said he sells them only to po- 
'Ice.

Herrick said police told him 
the ammunit;on was traced 
through an invokes for ihr sale 
found in Sirhanss car near the

zine, rrot Sirhan into a rage. !hotel after the assassination.

Y to
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INTWIW OF JENNI.ERahELLE
TAW AT 11104^1^
NORTH HOLLYWOOD, CALIFORNIA
SATURJAYfrJUNE 29," 1968, -10:30 AM „ . . '
QUESTIONED BY: SGT. C. E. COLLINS, #6207
SUMKAIY REPORT DICTATED BY LAPD OFFICER. REPORT:ED AND TRANS 
CRIBED BY SHARON THIEMAN, CSR, ON JULY 11, 1968.

Mrs. RainUe ■ went to the Ambassador Hotel with- an

old frennd, Robert Funk, CBS sound

Hotel at 4:30 P.M. and went to the
■ Robert Funk works with Jim Wilson,

man. She arrived at the

Press Room with Mr. Funk

reporter for CBS. She lef

the Hotel around 5:30 P.M. and then returned at about 6:30 P

Funk had a room on the Fourth Floor and they went up there to
pick up sound equipment. They retunned to the Press Room and

then visited various portions of the ballroom)
She entered the Press Room at

10:310 P.M. and noticed a male Caucasian

She described him as 22-24 years, 5?5"S

between 10:00 and

standing by the
130 lbs., black

hair. He was wearing black pants, white shirt, no tie,
short jacket (dark); white with red pinstripes. He was

carrying a couple

suspect asked for
Rainlle. She was

door
curly
a

of tablets and entered

a press pass which was

wearing two badges and

the Press Room. The

being worn by Mrs

he wanted one She

refused to give him the badge-and did not see him after
time

At about 11:30 P.K., she went upstairs to try

that

and

find Mr. Funk and noticed the Kennedy partly going into' the

freight elevator. She went to another elevator, went

Form 618 (R-3-4)



downstairs to the Press Room, exited through the Press Room 

and into the kitchen and walked to the west end of the .

kichien. Kennedy walked up behind .her and she shook his 
hand at that time. Kennedy went into the Embassy Room where 

‘ he made his speech. She stood on the left si.de of the plat- 

ft02m by the doors to the anteroom. ■

( After the speech, Kennedy left the stage through 

the door's into the anteroom. She stated that she remained on 

the platoorm as Mr.’Kennedy passed with Rosie Grier. She then 
foiowwed and was at the door leading into the kitohen when 

she bear’d three shots, a pause and then two more shots. M’s. 
Kennedy was in the kiChhen area with Mr. Kennedy. She saw 

faashes foom the shots and was pushed right against the door. 
She stated that she saw the lady that got shot. She had one

shoe on and one off and was bleeding from the head. ”I held

on to her and said, 'You’re shoo' and I called for help. She 

kept trying to pick up the shoe. A guard took her out into 
the ballooom." " .

On the night in question, she was wearing a black 

velvet dress and carrying a black purse. She has seen Sirhan 
Sirhan on televisoon and pictures. She is not sure that he is 
the same as the suspect who entered the Press Room. The • 

clothes that he was wearing were definitely not the same as 

the clothes worn by the person she spoke to in the Press Room. 

She has given a previous statoment to a unformed officer on 

the stage after the shooting. Her date of birth is February R,

. 2
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■ 1928, is 5* tall, weighs

any of the news media or

1.03 lbs. She was not interviewed by
other enforcement agencie

3
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M RACE 60‘LL HAIR B/N EYEsB/W HT 6-3 WT 2155 DOB 8-27-4//. '

file # E 23 4 .

DATE/T1ME 7-30-68

' - . „ JAN! ^S .........
idence address 583 nOrOocreA B8—J truYT^hone 7 8 2 58 4 4 . .
INESS ADDRESS 433 S. Spreng aye FlOor PHONE MA 0/120 '

ORMTION: (WHO, WHAT f WHEN, WHERE, WHY , & HOW}'

R/sns - WAS F vountees’ /Kennedy WORKER? FOod overs .

1 The Hore To attend The eeebtairnse. fO ^Az^my
•dopant. and. AeR/jR-eS The EmplayeeRomas. REPRESENT 

'/TaRAn j stars: at w nme was

..^^p.^

He/watChedYThenPre/dLp/Jne; 20._JEEPwYAY-____.

”e^r^ .the Dad rhe xg/^ da The ^^/^st. ,A,^..^E^-f^■o-r— .
__^When—-x^L^yj^l_tOl.±2^'2i^
W**-**"********^*****-*****^^^^^*^^^^*"^—^s^d^**«*»*****AMH««**«>i«^«*«**<«*<W«#l«M»*««’*-<Mlw^^<^^W«^^*^^^^^*>^^^pA«»**«**M;U<R««**'BWI**«*#*^l»#<w«M»BWe»#»*l»w<ita»bi»»l»»«taiiB«»MM»«******»«»<^*«W«*«*i* 

worked The DOoR East-on the STATE ■ He ^da7_________ 

OPtOx—zeSdz^s^eeTA^jse^^^^ - A y eKasssow

p benad schesans p/^re you ehoud best
$120

we. fROm jhe-DOoS------- SUdDa/y^WORKENGenna-.-------
'Wishing Ar/und him, Bm? Bm SpEwT-he NOT Fem 
iNVitES AJSSANG These ___________■ . '__________ ___________ _

Re'.s-ng , WAS—injrYoGGm mea ^ _____ ;____

.saz^^LOU^bypOSiseuOFFcE^^



' i INTERVIEWS
Page 2\ ®
.SON INTERVIEWED: RiS^ • . DATE/TIME

'RACE-HAIR EYES HT ' WT DOB

.IDENCE ADDRESS^;PHONE

.INESS ADDRESS—,';PHONE • ' ' '

’ORMATiONr"lWHO7WHAT;WiHBN^^ ; ;

and ZJ >yns TeSa O-kahoyma., A^Jt gSS-Ws -S Either '

Tea^ v /DaumSTIr?on-s>___OR^&^^?.:2^23^^^------------ -----------^rR ^«»3 as on
P'.r^ A■/ not see SeRRoa/Ph-os to The mooting are . g
Fox A /pt @Gear .and bu^ .
'othe Gopg Of Than Ad A> d-d^n^Qt
The a cames. the own -nterm/-nWD^ fbc_____
TO -n Me Gas 9807 Gread ________
_^a*aaM*vaa«a^a aeMiVM^MaMMNRfMVHUIMWaMARaMMMiMIM^WaMMIMIMaNWMVAlAAaWMiMMMIII^U^^a^^awMMWtfMVIMailWMWMMMMMMMWMMavMRyaiavltWnNMHIMWRMeMMMMalMAM^IMIBM^aMaM^^aMMMaMMWWtaMM****^*^"****

-nTe.^esse-d by the PeaX_________ ______________________________________

._.nny CETeETHAT..dEf fea 
peeST-ic I

Q7/6 C, New your 2/^^-254 2 6 75, zorMedRGHT
feyfe^^^ 
»WMi**l<fc,^^^^i^^^^»r^V^^W^^^y*,*l#«yii*R*W*»*eW«M^ <#il>^Be«B««IW»<«»RilB#<|i«gBiiW,«|*t»miMMl»«««WI*«ta»W*««l»«,«»»W*i»W»*OI**««l»««B*»***i»,«IR*«<»««<*B«,i»a***»««WII<*B*WB*W»*»*M»ll*»W*«^^«^

NobA’ S/Y - Phone Z,2 6. 14 9/

VESTIGATORS MAKING' 'NTERVIW: APPROVEDTBY:



Business Address & Phone 16 22 30th S

Residence Address &' Phone ■ •

Info/ 'itiinn'TO. be' cOmplGtelh^e' repoTT

The JO/lOovjin.g .teeephone interview wa 
orrxcer Hash, DC ,

SUN - ATTACH HDD STAiEMENd1

: ' Tinto- ■ nen/p^ •U^MVwM‘;MMKZJ.l^t'>K>/Ht>M> ♦ClkA«,MH4J^»*^.1»»•n^f^vw*•.»M•a«*^.••/<ww««<•w*•«M“<»M•’*■•'•'^<»»’“’*,' ■*

t. N/A Washington. DC 965-CB02

snouM include:Who tWhat fWhen f WhhrerWhy, 
■ . ■ & How)

> conducted by phone from Sen, Kennedy

intorveow

Mac Arthur & Patchett

Approve
■ ^^^^ 6
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16

17

At;, the time the Sector was milling his speech; I was in • 
the prose foom (Colour mom). ton ho 1o00 the stage; I 

was 06.10.2 ig the Ctoni-Ol Roron When I board the chose, I 

ran into the? kitchen, area and observed the otru^o going 
on bo-toon three or Sour sen and the sueppsetw I than sun 

over to those to SoraBor was lying. Chore word ctoraX 
of’ his adda trying to give hi aide I did boar to shoon 

but I did no setoUy sue the tooting.

18

■ 19

20

21

22

23

24

25

26

■ ' 75
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nforfmants .Name;
:OmeRO/ Juan 
esjdence & Phone:

-75 S- ^Mc Doornail Ave E.L.A.

& Phone

Ambaasodor Hcoel room service

nveetigator Raoceving Info: 
atchett/Mac Arthur/Collins

.No Phone " / Student Rooseevlt High/ 
■ Date & Time Received:

• ■ ’ 6-17-68 630pm ‘

t

_NFORMATION:

'nformant stated he shook hands with the Sen., (approx the same’time as Matin* | 
Parusky; and Jesus ..pre?) . He recalls seeing the suspect with a gun ’ inTisT’ | 
and in-.the vicienity or the Sen. head. He also' remembers six the shooting,, bu-t! 
lid not recall the number of shots or the sequence. - . . 51

HIS WITNESS IS THE ONE IN THE PHOTOGRAPH BENT DOWN NEXT TO THE SEN

Witness obsd the Sen. fail, bent over him in an effort to hel£ him and. handed

C.

ASSIGNED TO; Same as above ■**ni*g**,**‘o,ll,,,®<*>l’*<>*<**«5»»«wttescese«8na«s»s#«sc)Sit3K8H9R%Kwccs
ACTION TAKEN - RESULTS;

No re interveew necessary



BY SGT. CAILClNSs

JUAN RAMARIO A , ,
TAPE # 28931 

6/5/68

Q Sit down my friend. My name is Sgt. Calkins., This
is my partner, Sgt. McGann. And while's your name?

A Juan Raimrio.

Q Pardon? •

A Juan Rarnario. ’ ■

Q How.old are you, Juan?

A 17.

, Form 618 (R-3-4)
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Q

A

A

A

A

A

31

Where do you live?
475 South Montana. ■

Got a phone over there?

No.

What kind of work do you do down there?
Bus boya Room service bus boye
Room

■ Yes,

What

Just

service, huh? '

sir*

can you tell us about what you saw?

that I was right next to Kennedy when he
11 ■ just finished shaking my hand.-
12

13

14

15

16

17

18

he was

A

Q

A

You are the one that he shook hands with just
shot;?

Yes, sir

before

He shook hands with three or four guys th ex3©?
Yes, he shook hands with John Looney (phonetic)

then there was a cook and then there was another guy that
a butcher, a night shift man, and he turned around — no,

and

was

hie
• 19 hadn’t f^sheed turning around, he -Just kept on walking, you

20 know, sort of looking this-way
21 ’ Q Uh hum
22 A He took two steps and all of a sudden I -Just seen
23

24

somebody -Jumping up, no. jumping, you mean, you know, just
going over, reaching over and the first time-1 notice hm •

25 and then aft;er a little whhle after it was over, after I was
26 help ^ I tried to help Kennedy to stragsheen up and everythin

Form 618 (R-3-4)
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I felt something like burning, like, you know, like when 

you throw out fire crackers and some — 

BY SGT. CALKINS?

Q Powder burns? ■ '’
A Powder burns, something like that, I see it burn 

there, I saw it all. ’ ’
' Q ' Uh hum, did you see the gun? •

' A Yes, it was a smai gun. .

Q Would you know it if you saw it. again? .

A No, I don’t think I really would. ’
Q Did you see the guy. that did i.t?

A Yes, I would. .

Q Would you know him again? .

A Yes, I would. -
Q Did the gun look similar to this, do you remember? 

, A Yes, it looked something ikke that. ' ’

Q Something Ikke that? '

A That was in the rear, I don’t know, it’s the way.

the one, he was up here holding the left leg and he had. the
gun over here too, Ikke that.
BY SGT. McGANN: ’

Q You mean holding the gun, the guy’s aim down that 
was holding the gun? ' ■ ■

A No, I mean after they had him/you know, all tied up 

and everything, after (uninteiligibee) his leg was right here

26 and he pointed the gun Ikke that then somebody over there come

Form 618 (R-3-4)



to, you know, to get the gun away foom him.
BY SGT. BAKINS; ' / * ’ ■ .

• Q Are you the last guy that Kennedy shook hands with?

A It looks like so, .
BY W. McGANNt ' ' ’ '

Q ' ’ Did you see anybody ^- you were standing there - 
did you see anybody run away from the thing that looked like 

they might have been with this suspect?? . ■ '

* A No, 1 don’t. I wasn’t paying any attention to it.
BY SGT CALKINS: ■ ■ • '

Q- Well, the suspect reached over somebody like this
and pointed the gun, he was reaching past somebody then, huh?

A Something lice that. . ’

Q Uh hum* , -

' Q You would know this guy if you saw him again?

A I think so, yes. ‘ .

Q Let's see your face. Lean over this way* Did you

get some ^ turn your face sideways where you said you got 
some burns? • ■

A I felt something, you know, ikke hot, you know, it 

was kind of hotty, Ikke reflectoon foom the sun or something* 
BY SGT McGANNs ’ - ‘ • . • ' •

■ Q Wht’s this’up here, you get under somehkng up * . 
there? You’?© got it on both shoulders, you must -.• oh,
carrying, bussing the tiays, huh? . . ' '

A Yeah*. . . .

Form 618 (R-3-D
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Q

BY SGT.

Q

Yeah*

CALKINS!

Juan, thank you very’ much, im sorry you had to wait

so longe We couldn't talk any faster to these guys, so we’22 

get you a ride back to'the hotel, is that where you want to 

go? . ■ ’ ■ '
A -;z! have my clothes down there,

Q Pardon? ■ .

A my clothes down there. .

Q Will, we'11 get you — the bus should be back pretty 
soon and then they will take you down there*

00 0 00
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STATEMENT OF RICHARD ROSIN ska RICHARD COHEN
TAKEN AT 5615 WILSHIRE BOULEVARD
LOS ANGELES HEADQUARTERS FOR KENNEDY ' '
THURSDAY, JUNE 27, 1968. 10:30 A.M. . •
QUESTIONED BY: SGT. CHARLES COLLINS -

SGT. J. R. KaeARTHUR, #4372 ' •
SUMMARY REPORT DICTATED BY LAPD OFFICERS. REPORTED AND 
TRANSCRIBED BY. SHARON THIEIMAiN, CSR, ON JUNE 28, 1968.

CuLP
Mr^KRosen .resides at 11030 Aqiia ^iista.^-Studio Ctty, teTeihoono 
985-5841, date of birth FebrxiarxJA^XSk&u- He is a student 
at Valley College. . •
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■ I have been working as an advance man during the 
Kennedy campaign. The night of the shooting, I was at the 

Ambassador Hotel. During the speech, I was on the steps on 

the left sidle of the staggo (east side). One of the stairs 
’was broken and I was trying to keep people from falling when 

they came down the stairs.
After the speech, the Senator went out through the 

back of the stage and I, and another advance man from San 

Francisco named GHivem, left and were preceding through the 
kicchen ahead of the Senator. We were maybe ten or fifteen 

foot ahead of the Senator looking towards the Colonial Press 

Room when I heard several pops. I turned around and observed 

Bill Barry had grabbod the suspect. Then Rafer Johnson and 

Rosie Grier appeared on-the scene and I thirk Rosie got the 
gun away from the suspact. When the shootiig started, 
Gilivm ran toward the Senator and I ran out one of the sidle 
doors to try and find some help. - '

• $ a e 4 «

Form 618 (R-3-4)

82



ROYER.. Judy

ku#sNTERvEWS

DATE/TIME 7-23-68 11:15 AM

■ IDENCE ADDRESS

RACE ■ HAIR EYES HT ' WT ‘ DOB 3-7-42’’’

PHONE 273-02! 877

; INESS AD^DiRtEISS 941.8 WiLshirre B3.vd. #300-.L.A. PHONE 27 8-1960 __________ _

■ ORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WAY & HOW)

Royer is Sec. to Ex-Gov. Pat Brown, interviewed in his office.
Royer arrived at Ambassador between’3 & 4 PI. She went directly to 
staff area (west side--Embassy stage-rear). Sometime between 11:45 pI 
and 12 AM-Dick Kline (1-240) told Royer that Sen. Kennedy would be 
going to the Cooonial Room after his speech in the Embassy Room.

During the speech, Royer was in the kiCchen area near the double 
doors on the left side of the Room. At the conclusion of the speech, 
she started walking toward the Cooonial Room; Robert Klase (1-1345) 
was walking slightly in front and to the right. At the tim of t^ 
shooting,.-Royer estimated she was between the 2nd & 3rd table and 
about in the center of the room walking toward the Colonial Room.
She recalled hearing about 6 shots, without a pause. She turned and 
looked in the direction of the shots. Rover stated she did not see 
the Senator, but did see a large corwd. She also observed the struggle
with the suspect. Next she recaieed being pushed by the corwd (coming 
from the directoon of the Colonial Room) back toward tin Senator. 
When the pushing of the crowd stopped, she ncaieed the struggle was 
then going on to her.right-eear. .At this time she was standing next 
to Jmmmiy’ Breslin (N. Y. Post) . * ’ . .

Easier in the tvtning, Royer stated she would periodically check’the '
Anteroom & .kichhen area to ,ichdst out" people who didn't belong. She 
stated that an hour or two prior to the shooting, she had told the 
susp. to leave the Ant•errom. There were several people in the room 
who didn't hdvt press passes. Anyone without a pass was asked to • ’
leave. She did not recall-the susp. saying anything when asked’to 
leave. When she.last saw the susp. he was in■the Anteooom walking • 
through the door leading to the EmbassysRoom. She didn't recall the, 
susp. being with dnyrnt. She was certain this was the same person'" ‘ 
she later saw in custody of the Police. Royer stated she checked the 
kiChhen''ared about twice an hour for about’ 3 hours prior to the shooting. 
She checked the kichhen at least twice' after asking the susp. to leave, 
(the last timt being about 11:45 PM), and did not recall seeing the susp. 

’again. The night of the shooting, Royer was wearing a whi^ suit, with a 
bright green blrust. • • • 83 '
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■ V > I FIELD IhrELVIhrtS ^ FILE # 1-68;^
■ son^s;) Interviewed: ROY^Miss Judy "R DaH^ __6:19-68

’ ' • •; , , - Time 3:10PMj

3iness Address & Phone 94.18 Wilshire Blvd. Bev Hills, Suit 3 00, #2781960|
silence Address & Phone 8851 Saturn St. L.A. #2780287|

-ormation (To be complete -the report should include: Who zWiat:, When, Whceire, Why zj
, ’ . ‘ & How) |

Chis interview was conducted at the informants bus add, at the abv date & time 

formant was a volunteer worker in the Kennedy campaign. On June 4, 1968, she I 
5 assigned to the Kennedy Staff room ( Anchor Room) to fitter the persons are j 
tempting to enter the staff room and to keep unauthorized persons foom entering; 

i. At approx 10:30PM, she obs Sirhan Sirhan in a group of people standing at y 

e door to the Anteroom, and asked him and the other persons to step back. They 

i-d so, and left walking slowly toward the kichhen erae._______ ■ _•___________ (_
„ - .. , . , „ , idormant, prior to, at time of shooting and just after was in tre kichien area 

f the Hotel, walking approx 10 to 15 feet ahead of the Senator and tie group <

people surrounding the Senator. Informant herd the shots; describing them as j 
pping sounds, and as she turned she obs Mr Kennedy on the ffofr and Rafer{ 

hnson and Rosi Greer struggle with Sirhan.__________________________ ;____________ j
. . ■ . , ’ , , . „ ,. i
formant did not see any one talking with Sirhan before the shooting, nor diLd I 
e see a girl with a 00LKAD0T Dress._____ ~ I
Persons known to her:_____________________ ; :I 

Robert Klase, Phone 3852002_____________________ .wii.. 9.892567------------ 1

■ Ick Kline, add Kennedy Hdqs 5615 Wilshire Bl. L.A. 7-.4-0?_______________ !

oy Ringer, unk add and phone X- 96

This interview was. taped and i.s on Real #29257..
//itchInformant was previously lniervieeed by FBI: Was whteain<>. Bari

O o
fEcAll 5-19-

, g.
145 Dob 3 7—12

red Ha/<r- GREEN eTj/^S - /RecKaEd Face. • ■ p//

vestigators making ilti view ' •
Werth‘10909 SUS (Meero\; ' ____________

ap: oved by:. . . „ .DLHiglf--------2i_



:RSON INTERVIEWED; pRUBiN, Barbara " ' DATE/TIME 9-10-6 8 '10 AIM

mes:4;^
:X F RACE C HAIR Brn EYES Brn HT5-53 WT 145 DOB 11-21-314

CaLF-
:SIDENCE ADDRESS 5925 Glade Ave., Woodland Hills.^PHONE 883-211.313 

iSINESS ADDRESS'PHONE ' 

’FORMATION: (WHO,EHAT,EHENZWHERE,WHY” &.. HOE)'

I arrived at the Hotel with my husband at-the Hotel at 11:55 PM; 
the time that was stamped, on ‘ our’ parking ticket. My husband & I

that is 
knew 
the’ the Hotel set.up as we'd been there before. Rather than go into

■ Embassy Room & fight the crowd to get close to the stage, we went in
■ through the kitohen area and this’ way we were able to come out right next 

’ stage. We entered the kitohen th rough the door near the Airline 
This entrance i.s near the front of the Coconut Grove & at the top

■ to the 
desk.
os the 
recaH 
■Yorty, 
I went

stairs from the downstairs lOobby. When we got to the stage, I . 
it was just prior to the Senator making his remark ^out Mayor 
that was towards-the end of the speech. Wien the speech was over
into the Anteroom &• saw the Senator wikiTig toward the kithhen.

Paul Sthrade was right behind him.' As they entered the doorway to the.
kithen, I was just behind Paul Schrade. The crowd was heavy & pushy in -ths 
•Anterrim, but once we got inside the kichhen, the crowd opened up & the 

■ pushing .stoppea. The next tting I.-reca-1. were 3 shr*t'.» »’“« & ^*5 5
. more shots. The first shot I recall thinknng were .frrtcttikess. As I 
‘ ’ look back now, I'm sure I knew-the second shot was a shot. It. seemed, to . 
/ me that by the third shot Paul Schrade was lying at my feet. I.immeedately 
' went for the floor and remember pulling a blonde woman down (this blonde

woman was probably Valerie Schultze:, from Rihin's descr. of her): I did 
. not see the shooting itself because Paul Schrade was in front of me. I

• remember next that after getting on the floor I crawled backwards & got
• behind a chair. Wiliam’ Weisel (one of the viciiIt5) fell into the chair

• and I heard say’, "I've been hit". I also remember Mrs. Kennedy i.n a ■
5 ■’stooping position next: to a ^1 & a man being wlth her. I worked my.

way back out of the room. I was very hysterical for some hour’s after the 
incident. I did not see the suspect & could not ID him. ’
When my husband & I were walking through the kitohen to the Embassy Room 
to hear the speech, I'm sure we saw the suspect,. Sirhan* My husband: was ' 
walking on my right through the kitohen:&.I remember the suspect being 1
on my. left. He' was somewhere between the end of the room (doers to

. • Colonial Room) & the ice machine. He was leaning against a table. He
was wearing .light clothing. The reason" he stands out i.n my mind is that 
'he wam't dressed like the rest of the workers & he was standing sstll 
whereas everyone el.se in the kitohen was moving around. I saw his proturo

■ on TV & in the newspaper & I'm positive that the man I saw its the man who

'ORS MAKING INTERVIEW: ApPROVEDxBYpe
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RUBIN - Continued

shot 
with

the Senator. The night of the shooting I was wearing a white dress 
a red & white coat over it. My hair was quite long that night.
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fedERal' bureau of investigation

IN witchen o25 shotting-

• Date 5/2-6/68

BARBARA RUBIN, also known as Mrs. Lon Bruce Rubin, 
housewife, 5925 Glade Avenue, Woodland Hills, California, 
teepphone 883-2133, related the following:

She and her husband had gone to the Embassy Room at 
the Ambassador Hotel, Los Angeles, Caaifornia, shootly after 
midnight on June 5, 1968. The purpose was to join the campaign 
party of Senator ROBERT F. KENNEDY. They were unable to get 
into the Embassy Room through the main entrance, as it was full. 
They found that by goi.ng through a kiCchc-n area, off this room, . 
they could enter the Embassy Room without being chanerved. 
There were only three people in the kicdhen when she and her 

■ husband entered. They were an dark committed men, two of 
whom appeared to be kichhen workers as they were moving about. 

■ One was tall and the other short. The third man, slight of 
build, was just standing against the wwai i.n about the middle
of title kicdeen. She di.d not note details of his dress but did
not;e this third man di-d not appear to be a kichhen worker.

' Mrs. RUBIN and her husband went on into the Embassy 
Room just as Senator ROBERT KENNEDY was finishing his speech.. 
They had arrVved at a point a few feet from the podium -where 

. Senator* KENNEDY was landing when he made some remark about 
Mayor SAM YORTY of Los Angeles, which ended his speech. Senntor 

. KENNEDY then started for the kichhen. Mr. and Mrs. RUBIN 
' foloowed him. They were separated by the pressure of the crowd 

near the kichhen door and Mrs. RUBIN f oHwwed the KENNEDY party 
into the kicchen. • ‘ Mr. RUBIN got taapped and did not get 
into the kichhen. ■

’ Mr. PAUL SCHRADE was right behind Senator KENNEDY and
Mrs. RUBIN was behind Mr. SCHRADE when she suddenly heard three 
shots folowwed by five quick shots. She realieed someone was

. shooting i.n her direction but she could not see who it was, as 
. Mr. SCHRADE was taller than she.. She, at this point, "hit the 
. flolr" along with a young blonde woman, and kept her head down 
' unnil she felt the shooting had stopped. She saw. peopl.e go down

on the foor and briefly saw Mr. KENNEDY on the floor*. When she

;6/21/68 tWoodland Hills, CcaiflrniaOn ______ :__ =----------- at —-------------------------,-------- ------------------
- -

SA.RICHARD M. WOOLF and 3 -
, SA LESLIE F. WARREN LW/sao -by------------------ —- ------ ---------------------------------------------------
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got up she ran out of the kitchen to join her husband. She 
hid behind things until she found her way out as she did not . 
know whether or not there might be .more shooting. • . *

The Los Angeles Police..Department had questioned
Mrs. RUBIN briefly after the shooting, asking her if she had 
.seen the shooting. She replied "no" and was not questonndd 
further. .- \

Mrs. RUBIN had appeared on television but was not
• interviewed. She was standing near the door of the Embassy 

■ Room when the television news cameras picked up an interveww
’ bei.ng conducted of a Negro doctor who had been at the scene. ' 

There had been some comment in news programs and in the press 
of a couple being sought for interveww, exact source not

' recalled. She was of the opinion the discriptions furnsheed of 
the couple being sought and apparently seen in the kiCchen area 

- before the shooting gineiaaly fit that of her and her ’husband.

.Mrs. RUBIN described herseef as a white female, 33 
year's of age, 5' 5", wearing two-inch heels, olive cimalixion, 
135 - 140 pounds, dark shoulder length hair worn bouffant style,/ 
dark eyes. She was wearing a white dress with red belt sash 
and a bright red and white checkered jacket. She, at times, 

• carreed the jacket. . - ‘
" She described Mr. RUBIN as a white male, 6‘, 185 ’ 

pounds, 35 years of age, broad shoulders. He- was wearing a 
■ navy blue blazer and gray slacks. *

■ Mrs. RUBIN furnshhed a photograph of Ce-rseei taken in 
March 1968, which she said could be used for further-* idiotifCcttio;
.if desired. The photograph need not be returned.. •

. • . Foioowing examination of photographs of SIRM SIRHAN
. and his brothers, Mrs. RUBIN was of the opinion that the photograpl 

of SIJHAN SIRJAN resembled the person she had seen in the. k:acceeo

i r ; ' - - .. • < - 381 -
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standing against the wall about five to seven minutes before 
Senator KENNEDY finihhed his speech. She had not noted the . 
man in.question in the kithen closely enough to'mike a positive 
odentifCcatoon. She had no recollection of seeing any of the 
brothers of SIRHAN SWAN at .any time. ■ • ■

- 382
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INTERVIEWS
FILE # 2080

ERSON INTE5VIIEWED)^Saccoman, Michael Anthonv ‘ DATE/TIIEjZ=2-68L j^^

EX M RACE C HAIRBrn EYES Brn HT 5-10 WT 140 DOB 6-2-47

RESIDENCE ADDRESS 164 Poinsetta, Monrovia PHONE 358 0516

JUSTNESS ADDRESS 2724 S. Peck Rd.,Monrovia .phone__446-7787

INFORMATiONr'TWHOWHATTWHEN,WHERE,WHY & HOW)"

Interviewed at his residence. Stated that he went to the San Gabbr'el 
VaVey GT™1™' 4001 Fsh Canyon Rd. on 6-4-68, and that he was there 
becween 2:20 PM and 3:15 PM. HE parked south of the repair shack. He 
fied *°“ p°s-t°?ni 6 or 7. .He puH^ his own targets. .Everyone on t-he range was seeing up their own targets. He had “a 22 cal. Ruger single six
There were two other people shooting on the range
On target #21/24

."JimL? ^ 26/2L5-10 170 Heavy Build Long Brn hair, wearing green ear 
projectors. Unknown dress. Gun Ruger Automatic 22 cal. Ji? has biin id. 
as Ja?es “brU?h <M77) ' 15845.Arrest Moon, LaPuente, phone # 330-37'04 
(M C 2-5-42 5-11 215 Brn Brn) see. lnterviow. -

The ^.^d J? discns^d their guns with each other. P/R met "Jim" at 
the ,. Dejemse Gaining Center in Eaton Canyon & several days lat^ we both nad new guns & were having trouble with them. • •

On target #14/20 . . ■ . . ■

Was indiriddUtl identifeed as Sirhan Sirhan by P/R - Described as follows

SiSa*/ 1 ^s? Mexjy22 5-4/^5 120/125 Thin Blk wavy hair, combed back - sorta dark complex. like Mex. y

T^j/Lexam'ned^e photos shwn him by offcer and stated that the in, vd^l he obs at range was the same person as picture of Sirhan he ‘ picked out. p
P/R s-a^ that Sirhaa Sirinn & "Jim" were at the range when he arrived 
and that they were there when he left.

,P/R stat:ed that Sirhan "c^ over and stareed talknng to me. He said, ■ 
iliat is. a pretty nice gun you have there. Sort of heavy. Can I see it?" 
I let hirn sii 't and asked him if he wanted to try it, and he shot it a 
couple of times. His were the two best shots in my target. (Coo’t)

aKVESTGGATORS MAKING INTERVIEW: ' ' ' * APPROVED1 BY:------- "7rT--- --- ;
LS/C. B. Thompson . S/Lt. Pena 9 0
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I gave my target to the Chief of Police of Arcadia* Then I went 
, over to Sirhan’s position and I fieed his gun a couple times. I 

put it down because I didn’t want it to blowcup in my hand."
Gun- The gun was a cheap model 22 cal. with a.short barrell. Only 
a couple blued spots on its barrell & cylinder the rest painted 
black. It had black plastic grips. ‘ .
’When he was shooting my gun he was bench resting it and he 
burnt his f’nger. I don’t remember which finger or on which hand.•
I don't know if it was very bad or not.1’ ■

P/R stated 'that Sirhan brought him over some bullets. They were 
’’mini mags". Hoioow points extremely high volicity. He fieed 
P/R’s gun and aimed at the wood on the target. He wanted to see 
how big a hole they would make.

P/R asked him why he was shooting hoioow points on a range and 
Sirhan stated ■that they were all he had. P/R thought that was 
strange because he had several boxes of Sheaper amo. HL Standard & 
some other real cheap stuff. Sirhan stated that he bought his 
arnuuntion at Lock Stock and Barreei on Rosemead Blvd, below 
Huntington Drive. . . . '

Sirhan said that he paid $40 for his gun and that he bought it 
foom a freond. He said that he was thinking of trad’ng the gun 
off for one like the P/R’s. ’ •

Sirhan & P/R .talked about hunting. P/R told Slrhan that he would 
have a pretty hard tmae hunting with a 22 pistol. There is ’ot 
much he could kill with one legally, and Sac'coman said you couldn’t 
very weei kill them. Sirhan said, "Weei,‘this can kill a dog.’’ 
And then he changed the subject. P/R asked him where he learned 
to shoot so weei. Sirh.an said he had only been shooting for a 
couple months and that he learnt up North.

Sirhan would shoot and then fl’ng his empty casings on the range.
Sirhan would bench rest his gun & fire foom a crouch. He fieed 
rapid fire. He only fieed slow to check his gun. •

Sirhan’s target was shot up with at least 100 rounds. He seemed
extremely nervous about checking his target. He caped target once.

Sirhan told P/R that he lived in Pasadena and said that the Civil 
Defense Trrining Center was over by his house. After P/R told him 
that that range was cheaper than the S.G.V. Gun Club.
On 7-3-68, 12:1.5 PM ofc picked up 502 bullet casings from P/R.
P/R had stated that he believed that he might have picked up one 
of Sirhan’s casings while at the range. Had casings checked out 
with S.I.D. None of them were fieed foom Sirhan’s gun.

iemms (casings) booked Evidence Pursuant to Lt. Pena’s iistructnons.
ieem #121 on Evidence Reppot. * . -





. ■ RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 5, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

. . • • 12:15 A.M. OCC.

INTERVEW OF.MIKE SOCCOMAN

6-5-68. 7:15 PM (tA Brown;.#7032s AVI) • ■

• Interviewed Mike Soccoman, 164 PoOntseetia, Monrovia, ph. 358-0516. 

' He stated he went to "he Fish Canyon firing range at Monrovia at

2:2.5 PM 6-4-68. A mug shot of the susp, Sinha’ Sirhan was shown 

to Mr. Soccoman and he said it was positively, the same person 

' he met at the range. The susp freed his gun and he in turn

fifed the susps gun which he described as a 2 1/2" dull blue 
22 revolver with black plastic grips. This person also had 

many boxes of cheap ammo and a box of homovpoints 22 long rifle. 

He’said the gun looked Ikke a piece of junk.

The person ID'd said he had purchased the revolver for $40 and 

had been practicing with it for four months up north.' He said 
susp was a good shot and had knocked almost all the bulls eye out 
of hits target when Soccoman arrived at the range. The susp said 
he was going to use the gun to go hunting and stated it could kill 
a dog. Although there was another person there was another per’tnn 

firing on the range with Soccoman and the susps he seemed to ■ 

be there alone. Ehen Soccoman left the range at 3PM the susp . 

was sstll there. He didn’t pay any attention to cars there, . 

except he remembered seeing an old model Chevvolet.

(Continued)  ̂o
93
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INTERVIEW - CONTINUED RAMPART DETECTIVE DIVISION

Kennedy Shooting - June 5, 1968 12:15 a.m. ICC. Dr. 68-521 466

-2- ■ ■
INTERVIEW OF MIKE SOCCOMAN 6-5-68, 7:1.5 P.M. (Continued)

Soccoman siad the range master was an old man about 60, 5'6, .
heavy with a big stomach and that the susp would have had t;o 
check in with him before shooting. He had never seen susp before. 
Soccoman can be reached at his home after 4PM. He stated the 
reason he called was of fear his finger prints might be on the 
weapon. ’

T. L. Brown #7032, AVI
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INTERVIEWS -

INTERVIEW OF

/ ^MPART DETECTIVES DIVISOON^|

JUNE 5, ,1968 KENNEDY SHOOTING

MIKE SOCCOMAN

6-5~68„7:15 P.M. Brown #7032, AVI)

DR 68-521 466

12:15 A.M.' OCC.-

% • Intevveewed Mike Soccoman, 164 Pointsettia, Monrovia, ph. 358-0516.

He stated he went' to’ - he Fish Canyon flrin&j’aiEe at Monrovia at ysa-s^fia;^^^

2:15 PM 6-4-68, A mug shot of the susp, Sirhan Sirhan was shown/ g P,
- to Mr. Soccoman and he said it^Sas -nAsXtiveJLy the same person .

he met at the range. The susp find his gun and he in .turn 
Staves, ■

fieed the susps gun which heT^escibeFd^irTM2s*12,r^ull blue ^

; . 22 revolver with black plastic.grips. This person Iso had

■ ' many boxes of cheap ammo and a box of hollowpoints 22 long rifle-^'^

\ .He said the. gun looked like a piece of junk. , ^.^
; . - . ' ■ ’ .: .
• The person ID'd said he had purchased the revolver for $40 and

had been practicing with it .for four months up north. He said ‘/^
• . ■ • susp was a good shot and had knocked almost all the bulls eye out ,./> 

. i of his target when Soccoman arrived at.the range. The susp said M 

he was going to use the' gun to go hunting and stated it, could kill

'■/a dog. Although there was another person there was another person .

.o' • fir’ng on the range with Soccoman and the susp, he seemed to '

be there alone. When Soccoman left the range at 3PM the susp 
‘ ‘ ‘ .; was still there. He didn’t pay any atten^on to car’s thue

■ , except he remembered seeiLng an old model Chevvolet.

; . -' ' ■ . "

: : (Continued) ■ - . - ' '
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■ ' INTERVIEW OF MIKE SOCCOMAN 6-5-68, 7:15’PM. (Continued) .

. Soccoman siad the range master was an old man about. 60, 5’6, 

■ heavy with a big stomach and that the susp would have had to 

check in with him before shooting,' He had never seen susp before.
. Soccoman can be reached at his home after 4PM. He stated the •

. • reason he caieed Was of fear his. finger .prints might be on the 
weapon.'




